
Badminton Nordjylland Repmøde 2016 referat 
 

1. Godkendelse af stemmeberettigede repræsentanter.  
2. Valg af dirigent.  

Lars Kofoed-Jensen blev valgt og konstaterede at mødet var lovligt indkaldt og at 
forsamlingen var beslutningsdygtig. 

3. Beretninger om kredsens virksomhed.  
Formandens beretning havde været udsendt. I drøftelsen gjorde Aars opmærksom på den 
uhensigtsmæssige tildeling af stævner. Gitte kunne præsentere statistik som igen 
understregede at Nordjylland ikke får en rimelig andel. 
Vi arbejder i Hovedbestyrelsen på at få nye og gennemsigtige principper for tildeling – og 
fremfor alt for afskaffelse af den automatiske gentildeling. Der var på mødet stor opbakning 
til at fortsætte denne kurs. 

4. Det reviderede regnskab for den foregående sæson forelægges til godkendelse.  
Det reviderede regnskab blev enstemmigt godkendt. Revisorpåtegningen udsendes 
sammen med dette referat. Lars Stoffersen gav til kende at påpegede mangler var rettet og 
taget til efterretning. Kassereren understregede at det altid var intentionen at leve op til alle 
retningslinjer, men at der havde været en fejl som var blevet rettet. 

5. Status for indeværende sæson fremlægges til orientering og budgetforslag til den 
kommende sæson forlægges til godkendelse  
Enstemmigt godkendt 

6. Behandling af indkomne forslag  
Der var ikke indkommet forslag 

7. Behandling af indkomne forslag til Badminton Danmark's repræsentantskabsmøde.  
Der var debat om de kommende forslag til vedtægtsændringer der skal føre til en ny HB-
struktur hvor alle – bortset fra øst- og vestrepræsentanter – vælges direkte på Badminton 
Danmarks årsmøde og til et ansvarsområde. 
Aars problematiserede at der fremover ikke ville være repræsentanter fra de enkelte 
kredse. Lars Kofoed-Jensen slog til lyd for at det var vigtigt for en ”dygtigere” bestyrelse at 
alle havde ansvarsområder – og flere af de fremmødte bakkede op om at ændringen 
måske kunne føre til mere gennemskuelighed af hvor beslutninger blev truffet og hvem der 
var ansvarlig. Sæsonplanlægning og stævnetildeling er således et helt særligt område. 
Badminton Danmarks årsmøde – kaldet årstræf 2016 er denne gang (og i tanken også 
fremover) åbent for alle interesserede. Vi håber at flere vil komme med og bl.a. bidrage 
bidrage til hvordan vores sport skal se ud i fremtiden. 

8. Valg af formand - kun på ulige år.  
9. Valg af kasserer - kun på lige år. Lars Kofoed-Jensen er på valg.  

Kasseren blev genvalgt 
10. Valg af 1 bestyrelsesmedlem - kun på ulige år.  
11. Valg af 1 bestyrelsesmedlem - kun på lige år. Ubesat – forslag modtages  

Fortsat ubesat 
12. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen - hvert år. Ubesat– forslag modtages  

Fortsat ubesat 
13. Valg af 1 revisorer – kun på lige år. Jørn E. Hansen er på valg.  

Genvalg 
14. Valg af 1 revisorer – kun på ulige år.  
15. Valg af 1 revisorsuppleant - hvert år. Ubesat – forslag modtages  

Fortsat ubesat 
16. Fastsættelse af næste års mødested.  

Mødet forventes at være i Aalborg i slutningen af marts  
17. Eventuelt.  

Ikke noget til referat. 


